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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

           GRAD RIJEKA 
  MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

     VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     024-05/25-01/10 
URBROJ : 2170-1-03-04-25-2 
Rijeka,       29. 01. 2025. 
 
 

ZAPISNIK 

SA 22. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

22. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 29. siječnja 2025. godine (srijeda) s početkom u 
16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Marina Grego, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
 
 

Zapisnik sa 21. sjednice Vijeća MO Gornja Vežica jednoglasno je usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

 

D N E V N I     R E D 

 

1 Razmatranje i usvajanje Godišnjeg izvješća o radu VMO Gornja Vežica za 2024. 

godinu 

2 Realizacija programska aktivnosti: Maškare na Gornjoj Vežici 

3 Razmatranje pristiglih Zahtjeva za korištenje prostora bez plaćanja za 2025. 

godinu: 

- Prve riječke mažoretkinje,  

- Boćarski klub Vežica,  

- Matica umirovljenika Grada Rijeke – Podružnica Gornja Vežica,  

- Riječka udruga karnevalista - Vežički kampaneli 

4 Razmatranje pristiglih zahtjeva i dopisa:  

4.1. Rijeka plus-realizacija komunalnih prioriteta za 2025. (povećanje stupnja 

sigurnosti u ulici Marči) 
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4.2. Hitno prometno uređenje ulice Franje Belulovića i postava stupića na 

skretanju u ulicu Franje Belulovića - nogostup preko puta benzinske stanice 

(usmeni prijedlog mještana) 

4.3. Rješavanje parkirališnog prostora u ulici Ratka Petrovića (prijedlog 

mještana) 

4.4. Povećana razina buke iz toplane G. Vežica (stanari ulice Marči) 

4.5. Zamjena postojeće terase Pizzeria Antonio-informacija i mišljenje VMO 

4.6. Upoznavanje s ostalim dopisima:  

- zahtjev za završetak radova u ulici Zdravka Kučića kbr. 13 i vraćanje prilaza 

zgradi u prvobitno stanje,  

- odgovor Komunalni sustav na zahtjev stranke ulice Vjekoslava Dukića kbr. 

12,  

- uklanjanje nepoželjne vegetacije na nogostupu kod mosta Sveta Ana,  

- uklanjanje granja sa zelene površine u ulici Ratka Petrovića kbr. 74, 

- peticija građana za izgradnju nedostajućeg vodovodnog ogranka Marči-

G.Vežica. 

5 Razno  

5.1. Poziv na tematsku sjednicu Odbora za komunalno gospodarstvo 

30.1.2025.-informacija 

5.2. Statistika komunalnog nereda i oštećenja tijekom 2024. godine-informacija 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
 
Predsjednik Vijeća i tajnica nazočne su upoznali sa Godišnjim izvješćem o radu Vijeća MO 
Gornja Vežica za 2024. godinu.  
Nakon razmatranja i rasprave, Vijeće je iznijelo slijedeći 
 

Zaključak: Godišnje izvješće o radu Vijeća MO Gornja Vežica za 2024. godinu je 

jednoglasno usvojeno.  
 
 

AD 2 

 
Predsjednik Vijeća nazočne je upoznao sa programskom aktivnošću Maškare na Gornjoj 
Vežici. 
Kako  je navedeno u zahtjevu Borne Dujmovića, voditelja KG Vežički kampaneli koji djeluju u 
sklopu Riječke udruge karnevalista, program se trebao odvijati 25. siječnja o. g. ali je naknadno 
izmijenjen. Naknadni termin kada bi se program trebao održati je subota 8. veljače kada bi se 
organizirao turnir u briškuli i trešeti (popodnevni sati) dok bi se od 20 sati održala maškarana 
zabava.  
Zahtjev  je odobren Zaključkom gradonačelnika. 
Ostale maškarane aktivnosti održat će se početkom ožujka te će se navedeno raspraviti na 
idućoj sjednici.  
Vijeće je iznijelo slijedeći 
 

Zaključak: jednoglasno je podržana organizacija maškaranih aktivnosti u subotu 8. 

veljače o. g.  
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AD 3 
 
Nazočni su upoznati sa pristiglim zahtjevima za korištenje prostora za 2025. godinu od strane:  
- Prvih riječkih mažoretkinja (raspored isti kao i svake godine),  
- Boćarskog kluba Vežica (travanj-listopad),  
- Matice umirovljenika Grada Rijeke-Podružnica Gornja Vežica (ponedjeljak i petak od 16 do 19 
sati, utorkom  od 9-11 sati) i  
- Riječke udruge karnevalista-Vežički kampaneli (termin naveden u točki 2.).  
Zahtjevi su već odobreni Zaključkom gradonačelnika osim zahtjev Boćarskog kluba Vežica koji 
nisu naveli točne datume te će se predstavnik BK Vežica obratiti Vijeću sa točnim terminima 
mjesec dana prije nego budu koristili prostor nakon čega će se dozvoliti korištenje prostora do 4 
sata mjesečno.  
Vijeće je navedene zahtjeve razmotrilo i iznijelo slijedeći 
 

Zaključak: pozitivno mišljenje daje se Prvim riječkim mažoretkinjama te KG Vežički 

kampaneli u terminu navedenom u točki 2. dok će se zahtjev Boćarskog kluba Vežica 

ponovo razmotriti kada se ponovo dostavi.  

Predsjednik Vijeća komentirao je zahtjev umirovljenika te istaknuo da ne odobrava 

korištenje malog ureda-kancelarije koje im je dozvoljeno od strane Grada Rijeke već da 

bi trebali koristiti samo malu salu kao i ostali korisnici.  
 

AD 4 
 
Predsjednik je nazočne upoznao sa pristiglim dopisima i zahtjevima: 
 
4.1. Rijeka plus-realizacija komunalnih prioriteta za 2025. (povećanje stupnja sigurnosti u ulici 
Marči)  
4.2. Hitno prometno uređenje ulice Franje Belulovića i postava stupića na skretanju u ulicu 
Franje Belulovića - nogostup preko puta benzinske stanice (usmeni prijedlog mještana) 
4.3. Rješavanje parkirališnog prostora u ulici Ratka Petrovića (prijedlog mještana) 
4.4. Povećana razina buke iz toplane Gornja Vežica (stanari ulice Marči) 
4.5. Zamjena postojeće terase Pizzeria Antonio te uklanjanje stabla čije korijenje diže pločice 
objekta-informacija i mišljenje VMO 
Vijeće je također upoznato sa ostalim dopisima koji su razmotreni te proslijeđeni nadležnima na 
postupanje:  
4.6.  
- zahtjev za završetak radova u ulici Zdravka Kučića kbr. 13 i vraćanje prilaza zgradi u prvobitno 
stanje,  
- odgovor Komunalni sustav na zahtjev stranke ulice Vjekoslava Dukića kbr. 12,  
- uklanjanje nepoželjne vegetacije na nogostupu kod mosta Sveta Ana,  
- uklanjanje granja sa zelene površine u ulici Ratka Petrovića kbr. 74, 
- peticija građana za izgradnju nedostajućeg vodovodnog ogranka Marči-G.Vežica. 
 
Nazočni su nakon dulje rasprave i razmatranja donijeli slijedeći  
 

Zaključak:  

4.1. prema Rijeka plusu je proslijeđen pozitivan odgovor da se Elaboratom povećanja 

sigurnosti prometa u ulici Sveti Križ i u ulici Marči postavi znak „zabrane prometa za 

vozila čija ukupna masa prelazi 3,5 t“ te također i dopunska ploča „Osim za komunalna 

vozila“, 

4.2. postava stupića na nogostupu (zavoj) u ulici Franje Belulovića preko puta benzinske 

stanice razmotrit će se kao prijedlog komunalnih prioriteta za 2026. godinu,  

4.3. prijedlog je razmotren i podržan te će se uputiti nadležnima na razmatranje i tražit će 

se sastanak,  

4.4. primljeno na znanje, zahtjev je od strane građana već upućen nadležnima,  

4.5. informacija je primljena na znanje i podržana,  
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4.6. zahtjevi su primljeni na znanje i proslijeđeni nadležnima na daljnje postupanje.  
 
 

AD 5 
 
Nazočni su upoznati sa Pozivom na sjednicu Odbora za komunalno gospodarstvo koji će se 
održati 30. siječnja 2025. u Gradskoj vijećnici.  
Tajnica je nazočne upoznala sa podacima komunalnog nereda i oštećenja zaprimljenih tijekom 
2024. godine. 
Predsjednik Vijeća zatražio je da se ponovo operu stakla i prozori u Hrvatskom domu Vežica 
budući da isti nisu adekvatno oprani. Također smatra neprimjerenim da pojedini korisnici lijepe 
plakate na staklo te je predložio da se isti zalijepe na ploču koja se nalazi u holu. 
 

Zaključak: nazočni su sve navedeno primili na znanje i prokomentirali.  
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
 
U Rijeci, 29. siječnja 2025. godine. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                       Marijan Bačić 


